
                                                         

Grup Municipal Barcelona en Comú

Al Consell del Districte de Sant Martí

Alejandro Guerrero Jiménez, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal 

Barcelona en Comú a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i 

representació manifesta,

AL CONSELL PLENARI DEL DISTRICTE DE SANT MARTÍ: Alejandro Guerrero Jiménez, en 

la seva condició de Conseller Portaveu del Grup Municipal Barcelona en Comú al 

districte de Sant Martí, actuant en el seu nom i representació manifesta, 1-   Atès que 

La Pau és un dels barris més envellits de la ciutat i amb una baixa tendència de 

natalitat i amb una clara escletxa de renda entre els i les veïnes. 2-   Atesa la urgència 

per dur a terme un aïllament de les façanes afectades al barri de la Pau per les forts 

ventades que es van succeir a finals d’octubre i inicis de novembre d’aquest any. On les 

zones més afectades van ser les pròximes al carrer Félix Alpera. 3-   Atès que la Pau és 

un conjunt d’habitatges projectat el 1963 com a un enorme polígon d’habitatges a 

l’extrem est de la ciutat  i constant que el barri de la Verneda i la Pau compta amb un 

parc d’habitatges que aglutina 11.409 llars. El 86,5 % dels habitatges del barri es van 

construir entre els anys 1960 i 1980 i gairebé és insignificant el percentatge de pisos 

construïts en la darrera dècada (tan sols un 0,4 % del total han estat construïts després 

de 2005) .                                  

Per tot això, d'acord amb els articles 55 i 64.3 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula la següent

Proposició / Declaració de grup

Per això proposem en aquest Plenari que després de la inspecció ocular que confirma 

el Govern, es comprometi, convocant la Taula de Regeneració Urbana de La Pau per 

presentar al veïnat un calendari concret d’actuacions i un pressupost estimat sobre la 

regeneració urbana dels edificis afectats. Donar prioritat a les intervencions de les 

façanes afectades per les ventades del mes passat. Agrairíem un informe amb aquests 

elements amb el màxim d’un mes i poder engegar el pla quant abans.

ALEJANDRO GUERRERO JIMENEZ el dia 30/11/2023 a les 13:10, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Junts per Catalunya

Al Consell del Districte de Sant Martí

Maria Arenillas Picañol, en la seva condició de Consellera del Grup Municipal Junts 

per Catalunya a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació 

manifesta,

1/ Atès que els barris del Clot-Camp de l’Arpa tenen un important teixit comercial. 2/ 

Atès que aquest teixit comercial es veu descompensat en algunes zones. 3/ Atès que 

els usos en alguns casos no semblen estar prou ajustats a l’activitat. 4/ Atès que en els 

barris del Clot-Camp de l’Arpa en algunes zones la intensa activitat comercial conviu 

amb l’habitatge. 5/ Atès que als barris Clot-Camp de l’Arpa s’hi podia gaudir de molt 

petit comerç de proximitat autòcton de la zona, que lamentablement ha anat minvant 

en nombre. 

Per tot això, d'acord amb els articles 55 i 64.3 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula la següent

Proposició / Declaració de grup

Que el Govern Municipal del Districte de Sant Martí, amb la col·laboració de l’Eix Clot, 

considerat el tercer eix més potent de Bcn, iniciï i realitzi durant el proper any 2024 un 

pla d’usos de la columna vertebral de l’associació comercial del Clot-Camp de l’Arpa. 

MARIA ARENILLAS PICAÑOL el dia 24/11/2023 a les 12:17, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Esquerra Republicana

Al Consell del Districte de Sant Martí

Lourdes Arrando Bellés, en la seva condició de Consellera del Grup Municipal 

Esquerra Republicana a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i 

representació manifesta,

1- Atès que el carrer Rogent és d’un dels carrers més emblemàtics del barri del Clot i 

Clot Camp de l’Arpa; 2 - Atès que cal assegurar l’equilibri entre els diferents tipus de 

negocis i comerços que hi ha, l’ús de l’espai públic i el descans veïnal; 3 - Atès que cal 

regular la implantació d’activitats tenint en compte els canvis que hi ha hagut a la zona 

els últims anys i que representen un canvi en l’activitat comercial del barri; 4 - Atès el 

perill de que s’instal·li un monocultiu econòmic, adreçat fonamentalment al turisme, a 

la zona posant així en risc el teixit comercial de proximitat i la identitat del barri; 5 -

Atès que l’Ajuntament es va comprometre a fer un pla d’usos per tot el districte de 

Sant Martí fa dos mandats; 6 - Atès que no tenim constància que s’hagi dut a terme 

aquest pla d’usos a dia d’avui; 

Per tot això, d'acord amb els articles 55 i 64.3 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula la següent

Proposició / Declaració de grup

El Consell Plenari del Districte de Sant Martí acorda: 1 - Instar el regidor del Districte de 

Sant Martí que dugui a terme les accions suficients i necessàries per tal que durant 

l’any 2024 es faci un procés participatiu, amb tots els actors implicats a la zona, i 

s’acordi i es redacti el Pla Especial Urbanístic d’ordenació de les activitats de pública 

concurrència, comerços alimentaris i altres activitats (Pla d’Usos) del carrer Rogent i el 

seu entorn al barri del Clot i el Camp de l’Arpa. 

MARIA LOURDES ARRANDO el dia 23/11/2023 a les 12:50, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Partit Popular

Al Consell del Districte de Sant Martí

Antonio González Torner, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal Partit 

Popular a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació manifesta,

Ateses les obres realitzades al barri d'El camp de l'Arpa del Clot, per la construcció del 

carril bici al Passeig de Maragall a l’alçada del carrer de l'Eterna Memòria. Atès que 

aquesta nova infraestructura ha modificat les possibilitats de gir dels cotxes a la sortida 

del Carrer de l’Eterna Memòria en direcció al Carrer de Còrsega Atès que aquesta 

modificació obliga a veïns a realitzar 1km de recorregut amb nombrosos semàfors, per 

tal de poder dirigir-se al carrer de Còrsega en direcció al centre de la ciutat, amb els 

inconvenients que això comporta. Atès que històricament, sempre s’ha pogut realitzar 

aquest gir sense cap incidència destacable. Atès que els nous carrils bici no 

constitueixen un impediment per mantenir aquesta possibilitat. Ateses les 

reivindicacions dels veïns i col·lectius que reivindiquen la modificació de recuperació 

del gir cap al carrer Còrsega. 

Per tot això, d'acord amb els articles 55 i 64.3 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula la següent

Proposició / Declaració de grup

Instar al govern municipal a iniciar els tràmits necessaris per tal de recuperar la 

possibilitat de gir des de el Carrer de l’Eterna Memòria cap al Carrer de Còrsega. 

ANTONIO GONZALEZ el dia 24/11/2023 a les 10:39, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal VOX

Al Consell del Districte de Sant Martí

El Regidor o la Regidora Manuel Martínez Díaz, en nom i representació, del grup 

Municipal de VOX Exposa:

1- Dado que, según el último barómetro publicado por el Ayuntamiento de Barcelona, 

la inseguridad es el principal motivo de preocupación para los barceloneses. 2- Dado 

que, según los datos aportados por la Guardia Urbana a mediados de 2023, más del 76 

% de los detenidos por la policía local de la capital de la Región de Cataluña son de 

origen extranjero (cifra alarmante si se tiene en cuenta que la población extranjera en 

Barcelona representa el 23,6 % del total de la población). 3- Dado que los datos 

aportados por el Ministerio del Interior certifican que la criminalidad en Barcelona no 

ha dejado de crecer durante los últimos años. 4- Dado que este 2023, para ser más 

concretos, los delitos cometidos en la ciudad de Barcelona han aumentado un 14,8 % 

respecto al año 2022. 5- Dado que las cifras aportadas evidencian un fracaso de las 

políticas de seguridad aplicadas por este Gobierno Municipal durante los últimos 

años. 6- Dada la inexistencia de datos claros, concisos y concretos sobre criminalidad 

que puedan servir para valorar la evolución de los datos de inseguridad en el distrito 

de San Martín de Barcelona y la efectividad de las políticas de seguridad que se están 

implementando en sus barrios durante esta legislatura.

Per tot això, d'acord amb els articles 55 i 64.3 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula la següent

Proposició / Declaració de grup

Que el Distrito de Sant Martí inste al Ayuntamiento de Barcelona a la aprobación de un 

Plan de Comunicación Trimestral sobre estadísticas de criminalidad en el distrito en el 

que se detallen los siguientes conceptos. 1- Número de detenciones practicadas por 

la Guardia Urbana y los Mozos de Escuadra en el distrito de San Martín de Barcelona. 

Desglosar el número de detenciones por nacionalidad de origen y franja de edad. 2-

Número de delitos cometidos en el distrito de San Martín de Barcelona. Desglosar por 

tipo de delito tal y como hace el Ministerio del Interior, por nacionalidad de origen y 

por franja de edad.

MANUEL MARTINEZ DIAZ el dia 22/11/2023 a les 13:12, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Barcelona en Comú

Al Consell del Districte de Sant Martí

Alejandro Guerrero Jiménez, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal 

Barcelona en Comú a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i 

representació manifesta,

1-     Atès que l’entorn escolar de l’Escola Arenal es troba junt al carrer Bac de Roda, 

una via d’entrada a Barcelona per on circula una quantitat considerable de trànsit que 

genera de forma constant soroll i contaminació. 2-     Atès que en la seva proximitat 

s’han produït diversos sinistres vials greus, alguns dels quals amb resultats de mort. 3-

     Atès que un dels primers centres on es va pacificar l’entorn escolar va ser un 

centre proper, l’escola Grèvol, arran de l’atropellament mortal d’un nen de 5 anys per 

part d’un motorista a la sortida de l’escola a l’octubre de 2019. 4-     Atès que, malgrat 

les actuacions fetes per pacificar l’entorn (senyalització i instal·lació de coixins 

berlinesos), molts vehicles hi circulen a velocitats per sobre dels límits legals. 5-     Atès 

que, segons els Mossos d’Esquadra, el risc de mort d’un vianant atropellat per un 

vehicle passa del 90% als 50kmh al 10% a 30kmh, les experiències existents de zones 

30 en ciutats demostren l'efecte positiu sobre la sinistralitat, amb reduccions dels 

accidents que han arribat a superar el 40% i es redueix a la meitat el soroll ambiental 

segons l'informe de recomanacions del Grup d'Experts Acadèmics per a la 3r 

Conferència ministerial global de seguretat viària. 6-     Atès que a l’entorn escolar es 

detecta una elevada contaminació atmosfèrica i acústica, que supera amb escreix els 

límits recomanats per l’OMS. 7-     Atès que la contaminació acústica distorsiona 

l’activitat acadèmica. 8-     Atès que diversos estudis científics demostren l’afectació de 

la contaminació sobre les funcions pulmonars i cerebrals dels infants. 9-     Atès que el 

PSC va donar suport en el Plenari Municipal del 29/9/2023 a la proposició de 

Barcelona en Comú per estendre el programa Protegim escoles a tots els centres 

públics en aquest mandat. 10-  Atès que el grup municipal de Barcelona en Comú 

recull i assumeix amb aquesta intervenció la petició de l’AFA de l’Escola Arenal i altres 

entitats i veïnat de l’entorn, impulsores de la pacificació efectiva d’aquest entorn 

escolar. Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic 

Municipal, i el Reglament intern d'organització i funcionament del Districte de Sant 

Martí, formula el següent 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula el següent

Prec

Prec Instem al govern de districte a què, en el termini de 3 mesos, efectuï la pacificació 

efectiva de l’entorn escolar de l’Escola Arenal del barri del Poblenou, en especial del 



                                                         

Grup Municipal Barcelona en Comú

carrer Bac de Roda en proximitat a l’escola amb l’execució de mesures efectives de 

pacificació (com podrien ser canvis en el disseny de la via, instal·lació de ressalts, 

radars o reprogramació semafòrica), així com l’avaluació posterior a la realització per 

avaluar l’efectivitat de les mesures executades. Demanem que se’ns faciliti còpia de la 

resposta a aquest prec per escrit, durant el transcurs del Plenari del Districte de Sant 

Martí, de 14 de desembre de 2023. 

ALEJANDRO GUERRERO JIMENEZ el dia 30/11/2023 a les 13:10, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Barcelona en Comú

Al Consell del Districte de Sant Martí

Alejandro Guerrero Jiménez, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal 

Barcelona en Comú a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i 

representació manifesta,

N’Alejandro Guerrero, com a Conseller Portaveu i representació del Grup Municipal 

Barcelona en Comú al Districte de Sant Martí exposa que: 1-     Atès que en l'any 2017, 

l'Ajuntament de Barcelona va aprovar el Pla especial urbanístic d'allotjament turístic 

(PEUAT) per fomentar el decreixement i la regulació de les places turístiques a la ciutat 

i, per tant, també a Sant Martí. 2-     Atès que aquest pla ha aconseguit contenir 

l'increment d'hotels i altres allotjaments turístics en els nostres barris. Tanmateix, 

l'augment de places turístiques ha continuat pels hotels que s'han anat construint amb 

llicències donades prèviament al 2015, i noves fórmules com residències d'estudiants o 

lloguers temporals adreçats a l'activitat turística. 3-     Atès que l'increment de preus 

d'habitatge a les zones turístiques té una relació directa amb l'existència massiva 

d'allotjaments turístics i la gentrificació del territori. 4-     Atès que en la comissió 

d'urbanisme de l'Ajuntament de Barcelona, de 14 de novembre de 2023, es va aprovar 

l'inici de la modificació del PEUAT amb els vots favorables de Junts, PP i Vox i 

l'abstenció de PSC; van votar en contra ERC i Barcelona en Comú. 5-     Atès que 

aquesta modificació del PEUAT implicaria la possibilitat d'obrir nous hotels a 4 barris 

del nostre districte: Poblenou, Parc i Llacuna, Vila Olímpica i Diagonal Mar i Front 

Marítim i permetre el lloguer d'habitacions a turistes en pisos particulars. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula el següent

Prec

La modificació del Pla especial urbanístic d'allotjament turístic (PEUAT), comportaria 

un increment de places hoteleres i turístiques a diferents barris de Sant Martí ja 

afectats per la gentrificació de la ciutat i on els veïns i veïnes estan sent expulsats per 

l'increment de preus dels habitatges i lloguers. Demanem que el govern de districte 

faci arribar la seva demanda de rectificació al PSC i es comprometi a mantenir el PEUAT 

tal i com està, aprovat per una majoria progressista, amb la prohibició de noves 

obertures d'hotels a Sant Martí. Igualment, que es comprometi a l’extinció de les 

llicències dels habitatges turístics en edificis compartits amb veïns i veïnes i regular els 

lloguers de temporada, en benefici del lloguer permanent i habitual adreçat a la 

ciutadania i no al negoci turístic. Demanem que es faci arribar l’acceptació d’aquest 

prec i el compromís i voluntat d’aquest Consell Municipal de Districte pel manteniment 

i aplicació de l’actual Pla Especial Urbanístic d’Allotjament Turístic (PEUAT) sense cap 



                                                         

Grup Municipal Barcelona en Comú

modificació, als responsables polítics i tècnics del departament d’Urbanisme de 

l’Ajuntament de Barcelona. 

ALEJANDRO GUERRERO JIMENEZ el dia 30/11/2023 a les 13:10, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Junts per Catalunya

Al Consell del Districte de Sant Martí

Maria Arenillas Picañol, en la seva condició de Consellera del Grup Municipal Junts 

per Catalunya a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació 

manifesta,

1/ Atès que el més de Març passat conseqüència d’unes fortes ventades es van 

desprendre unes lames de la visera que cobreix la façana dels Frontons Municipals de 

Bac de Roda. 2/ Atès que un cop comunicat l’incident per part del gestor, des de 

Districte de Sant Martí es va anar a supervisar l’equipament i es va decidir retirar totes 

les lames de la façana degut al seu deteriorat estat. 3/ Atès que el Districte de Sant 

Martí es va comprometre a instal·lar un nou cobriment en substitució del material 

retirat. 4/ Atès que en quedar la façana completament desprotegida, quan plou l’aigua 

envaeix el camp o en determinades hores dels dies clars el sol enlluerna als jugadors i 

no els deixa veure la pilota, podent produir accidents per ambdues circumstàncies. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula el següent

Prec

Que el Govern Municipal del Districte de Sant Martí faci el manteniment necessari de 

l’equipament del Frontons de Bac de Roda, instal·lant noves lames a l’estructura 

metàl·lica que fa de visera a la façana, amb la finalitat d’evitar l’entrada d’aigua de 

pluja i l’enlluernament del sol, retornant amb aquesta intervenció la seguretat a la 

pista de joc. 

MARIA ARENILLAS PICAÑOL el dia 24/11/2023 a les 12:31, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Junts per Catalunya

Al Consell del Districte de Sant Martí

Maria Arenillas Picañol, en la seva condició de Consellera del Grup Municipal Junts 

per Catalunya a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació 

manifesta,

1/ Atès que ha sigut habitual durant els dos últims mandats que el contingut aprovat 

de les iniciatives presentades per l’oposició al Consell de Districte de Sant Martí 

posteriorment no es portés a terme. 2/ Atès que tampoc s’ha donat cap explicació del 

perquè no es complia amb el compromís adquirit per part de govern. 3/ Atès que 

normalment els grups municipals de l’oposició presentem peticions o necessitats que 

els veïns ens expressen, i que representen una millora per el districte i els seus 

habitants.

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula el següent

Prec

Que el Govern Municipal del Districte de Sant Martí informi públicament, en l’òrgan 

que consideri convenient i amb una periodicitat màxima de dos mesos, de l’estat 

d’evolució en que es troben les iniciatives presentades per l’oposició i aprovades en els 

Consells de Districte. 

MARIA ARENILLAS PICAÑOL el dia 24/11/2023 a les 12:50, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Esquerra Republicana

Al Consell del Districte de Sant Martí

Lourdes Arrando Bellés, en la seva condició de Consellera del Grup Municipal 

Esquerra Republicana a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i 

representació manifesta,

1 Atès que amb data 29 de novembre de 2021 el grup d’ERC vam presentar un prec per 

a resposta escrita en referència al manteniment i reforma dels Jardins Josep Trueta del 

barri del Poblenou; 2 Atès que aquest prec va ser respost pel govern amb data de 14 

de gener del 2022; 3 Atès que en dita resposta hi constava literalment: “En darrer 

terme, durant el proper any s'encarregarà la redacció d'un projecte de reforma 

integral dels esmentats jardins amb la participació de la comunitat educativa de 

l'entorn i el veïnatge; 4 Atès que ja han passat dos anys de la resposta; 5 Atès que els 

jardins han continuat en un procés de degradació notable; 6 Atès que el regidor del 

districte del passat mandat continua en les mateixes funcions que en el moment que 

va ser respost el prec; 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula el següent

Prec

Que el regidor del districte de Sant Martí dugui a terme les accions suficients i 

necessàries per tal d’endegar el procés participatiu que doni com a resultat la redacció 

del projecte de reforma integral dels jardins Josep Trueta del barri del Poblenou, que 

aquest procés compti amb la participació de la comunitat educativa de l’escola Les 

Acàcies i el veïnatge, tal i com es va comprometre el govern el passat mes de 

novembre de l’any 2021, és a dir, fa dos anys. (Sol·licitem que en el transcurs del 

Consell Plenari ens sigui lliurada còpia per escrit a tots els grups de la resposta oral.) 

MARIA LOURDES ARRANDO el dia 23/11/2023 a les 12:28, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Esquerra Republicana

Al Consell del Districte de Sant Martí

El Regidor/a Sr./Sra Lourdes Arrando Bellés, en nom i representació del grup municipal 

de Esquerra Republicana, exposa:

1 Atès que Josep Vila i Arcelòs fou un estimat mestre del Clot i Camp de l’Arpa; 2 Atès 

que l’any 1921 va dirigir les Escoles Graduades del Foment Martinenc així com el seu 

Orfeó; 3 Atès que l’any 1931, en el període de la segona República Espanyola es va fer 

càrrec de l’Instituto Médico Escolar situat al carrer del Clot, a l’antic número 117, 

actualment placeta Marconi ; 4 Atès que posteriorment va fundar l’Acadèmia Vila en el 

mateix indret; 5 Atès que va utilitzar mètodes pedagògics avançats per la seva època; 6 

Atès que se li va concedir a títol pòstum el premi Sant Martí, l’any 1965; 7 Atès que el 

taller d’història del Clot Camp de l’Arpa li ha dedicat la darrera exposició de festa major 

per la importància que va representar la seva tasca educativa al barri. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula el següent

Prec

Que el regidor del districte de Sant Martí dugui a terme les accions suficients i 

necessàries per tal que s’instal.li a l'espai públic un element memorial dedicat tant al 

mestre Josep Vila i Arcelòs com a l’escola que va fundar, l’acadèmia Vila, en 

consideració al que representa com a memòria del passat del barri, i que la ubicació 

d’aquest element s’acordi amb el Taller d’Història Clot Camp de l’Arpa. Sol·licitem que 

en el transcurs del Consell Plenari ens sigui lliurada còpia per escrit a tots els grups de 

la resposta oral. 

MARIA LOURDES ARRANDO el dia 22/11/2023 a les 16:47, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Partit Popular

Al Consell del Districte de Sant Martí

Antonio González Torner, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal Partit 

Popular a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació manifesta,

Atès que durant l'any 2020, arran de la pandèmia de COVID, es va decidir ampliar 

l'espai d'atenció als pacients del CAP Sant Martí de Provençals, ubicat a la Carrer de 

Fluvià 211, amb un mòdul metàl·lic. Atès que aquesta instal·lació va ser realitzada a 

l'espai corresponent a la Plaça de la Infància, i els veïns volien que s’instal·lés a una 

altre ubicació de la plaça. Atès que es va comunicar a les associacions del barri i als 

veïns que aquesta instal·lació era provisional i es trauria al desembre del 2021. Atès 

que es evident per als veïns que l’ús d’aquest mòdul es pràcticament inexistent durant 

tot l’any. Atès que transcorreguts tres anys, i malgrat les nombroses queixes de veïns i 

Associacions, el mòdul encara no ha estat retirat. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula el següent

Prec

Que el Govern del Districte prengui les mesures necessàries per tal d’instar a 

l’adminstració competent la retirada immediata del mòdul metàl·lic instal·lat a la Plaça 

de la Infància l'any 2020, com a ampliació provisional de les instal·lacions del CAP Sant 

Martí de Provençals. 

ANTONIO GONZALEZ el dia 24/11/2023 a les 10:20, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal VOX

Al Consell del Districte de Sant Martí

El Regidor/a Sr./Sra Manuel Martínez Díaz, en nom i representació del grup municipal 

de VOX, exposa:

1- Dado el alto índice de inseguridad que existe en los barrios del Besós i el Maresme, 

La Paz y la Verneda del Distrito de San Martín. 2- Dadas las constantes denuncias 

realizadas por los vecinos de la zona, los cuales acusan a este Gobierno Municipal de 

ser poco efectivo en la lucha contra el crimen, la inseguridad y el incivismo. 3- Dados 

los estudios existentes que confirman que la renovación del alumbrado público por 

luces LED blancas de mayor luminosidad e intensidad reducen considerablemente la

inseguridad y favorecen la persecución del crimen (facilitando por ejemplo, el 

reconocimiento facial vía visualización de cámaras de videovigilancia en las 

investigaciones policiales que se practiquen en la zona, aumentando el ratio de 

identificaciones por parte de testigos en procesos judiciales, etc.). 4- Dado que la falta 

de luminosidad y la antigüedad del alumbrado público existente en los puntos más 

conflictivos que se encuentran en las zonas indicadas anteriormente fomenta un 

entorno idílico para delincuentes e incívicos.

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula el següent

Prec

Que el Distrito de Sant Martí trace un plan que incluya la renovación del alumbrado 

público en los puntos con mayor índice de criminalidad e inseguridad de las zonas del 

Besós y el Maresme, La Paz i la Verneda. Este plan deberá abordarse con la finalidad de 

reducir la criminalidad y sustituirá las lámparas actuales para que todas den luz LED 

blanca, de mayor potencia e intensidad. Instamos a este Gobierno Municipal a que se 

tenga en consideración la opinión de las asociaciones de vecinos y otros colectivos 

vecinales afectados por la inseguridad para valorar los puntos más idóneos en donde 

sería necesaria esta renovación lumínica.

MANUEL MARTINEZ DIAZ el dia 22/11/2023 a les 13:39, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Partit Popular

Al Consell del Districte de Sant Martí

Antonio González Torner, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal Partit 

Popular a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació manifesta,

Atesa la previsió de baixada de temperatures que patirà la ciutat de Barcelona durant 

els propers mesos. Atès que segons les últimes dades, 65 persones sense llar han mort 

a Barcelona, entre l'octubre del 2022 i l'octubre del 2023 Atesa la presència de 

persones sense sostre al Districte de Sant Martí, que requereixen un allotjament en 

condicions adequades. Atès que el sensellarisme ha d’esser una preocupació cabdal de 

tot govern, que requereix d’accions concretes per a la protecció de la vida de les 

persones afectades 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.2 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula la següent

Pregunta

Que el Govern del Districte informi de quin és el nombre exacte de persones sense llar 

que actualment viuen a Sant Martí, quines són les mesures preses per tal que els 

protocols d’actuació assegurin l’allotjament de les persones sense sostre davant les 

properes onades de fred, i quines mesures generals s'estan prenent per prevenir el 

sensellarisme al nostre Districte. 

ANTONIO GONZALEZ el dia 24/11/2023 a les 10:46, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal VOX

Al Consell del Districte de Sant Martí

El Regidor/a Sr./Sra Manuel Martínez Díaz, en nom i representació del grup municipal 

de VOX, exposa:

1- Dada la necesidad manifestada por los vecinos del Triángulo del Golfo en solucionar 

los problemas de seguridad e incivismo que sufren desde hace años en la zona. 2-

Dada la existencia de un Plan de Seguridad específico para la zona, el cual se inició en 

septiembre de 2023 con la finalidad de reducir los ruidos, los problemas de seguridad y 

los actos incívicos en el lugar conocido como el Triángulo del Golfo. 3- Dadas las 

quejas vecinales acerca de la ineficacia de dicho plan, el cual no parece estar 

mejorando de forma notable la situación. 4- Dada la necesidad de conocer más 

detalles sobre la evolución de las sanciones realizadas por parte de la Guardia Urbana, 

dentro del marco del citado Plan de Seguridad, desde su inicio y hasta la celebración 

de este consejo plenario.

Per tot això, d'acord amb els articles 64.2 i 98 del Reglament Orgànic Municipal, 

formula la següent

Pregunta

¿Cuál ha sido el número de multas/sanciones realizadas por la Guardia Urbana en el 

Triángulo del Golfo y los motivos de las mismas durante los meses de septiembre, 

octubre y noviembre de 2023? Entregar una copia de la respuesta por escrito a todos 

los grupos municipales.

MANUEL MARTINEZ DIAZ el dia 22/11/2023 a les 13:59, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Junts per Catalunya

Al Consell del Districte de Sant Martí

Maria Arenillas Picañol, en la seva condició de Consellera del Grup Municipal Junts 

per Catalunya a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació 

manifesta,

Que al Consell Plenari del passat 26 d’Octubre del 2023 es va acceptar la proposició a 

instància d’aquest grup municipal que recollia el següent text: Que el Govern 

Municipal del Districte de Sant Martí cancel·li els projectes tant de “Pacificació de Pere 

IV entre Bac de Roda i Selva de Mar” com el de “Canvi de Mobilitat de Perú-Paraguai” 

ja que no semblen haver estat projectats sobre la realitat, i afecten negativament a la 

mobilitat del Barri de Provençals i Pl Glòries. I que tenint amb compte que el barri de 

Provençals actualment rep les conseqüències dels canvis generats per la construcció 

dels túnels de Glòries, ja que el col•lapse d’entrada a la Ciutat dels matins a Gran Via 

es deriva als seus entorns. es faci un estudi global de tota la zona, atenent les 

necessitats de veïns, CC Glòries, petits comerços, oficines i indústries que actualment 

hi conviuen, al mateix temps que es contempla el futur 22@. 

Que, de conformitat amb l'acord adoptat per la Junta de Portaveus de 25 de setembre 

de 2019, mitjançant el qual s'aproven els criteris interpretatius del Reglament Orgànic 

Municipal, en relació a l'estructura de l'ordre del dia de les sessions del Consell 

Municipal, en Plenari i en Comissió, i a la naturalesa i abast dels diferents instruments 

d'iniciativa en l'adopció d'acords, d'impuls del govern i de control de l'acció del govern 

municipal, formula el següent

Seguiment Proposició

Que el govern municipal informi de l'estat d'execució de la proposició/declaració o 

prec esmentat amb els antecedents i que té el següent redactat:

Que el govern del Districte de Sant Martí, informi de quines gestions ha fet, per portar 

a termini el compromís adquirit amb l’aprovació del proposició presentada en el darrer 

Consell de Districte del dia 26 d’Octubre del 2023, en referència als projectes de “Canvi 

de Mobilitat dels carrers Perú-Paraguai” i “Pacificació del carrer Pere IV entre Bac de 

Roda i Selva de Mar”

MARIA ARENILLAS PICAÑOL el dia 24/11/2023 a les 12:59, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:
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